
 

Beantwoording vragen LLB 19-04-2023 

Datum  19-04-2023 

Fractie LLB 

Onderwerp Art-50 vragen LLB inzake opvanglocaties vluchtelingen 

 
 

 

Vraag 1 

Hoe kan het dat inwoners pas op woensdag middag (29-03) een brief hebben ontvangen over de 

opvanglocatie ‘’Gerdina’s Hof’’ voor een inloopmiddag 2 dagen later op 31-03 op vrijdag middag? 

 

Antwoord 

Op 20 maart 2023, 11 dagen van tevoren, zijn de brieven aangeboden aan de postbezorging. Een deel 

van het aantal brieven is nagenoeg direct bezorgd. Een ander deel is later of helemaal niet bezorgd. 

Daarnaast zijn ook brieven door inwoners zelf verspreid. Uiteraard zijn we er niet blij mee dat een 

aantal brieven zo laat of niet is bezorgd. Hierover zijn wij met het bedrijf dat de post voor ons bezorgt 

in gesprek.  

 

Vraag 2 

De enveloppen zijn gefrankeerd op 20 maart, hoe kan het dat deze een week later nog niet op plaats 

van bestemming zijn gekomen? Wat gaat de gemeente doen om dit te verbeteren? 

 

Antwoord 

Dat weten wij ook niet. Het  is voor ons aanleiding voor  een gesprek met de organisatie die dit voor 

ons uitvoert.  

 

Vraag 3 

Hoeveel uitnodigingen zijn er de deur uit gedaan, en hoe is men tot deze selectie gekomen? Naar 

verluidt zou dit binnen een straal van 160 meter geweest zijn, maar dit klopt niet omdat er diverse 

huishoudens binnen deze straal gemist zijn. 

 

Antwoord 

Er is conform bestaande procedure een selectie gemaakt van adressen die direct aangrenzend zijn 

aan de locatie. Daarbij is een straal van ongeveer 150 meter  aangehouden. Het kan zijn dat een 

aantal geadresseerden de brief niet heeft ontvangen. Wij gaan, vanaf heden voor locaties voor 

opvang, naast het trekken van een cirkel ook kijken welke woningen in de directe nabijheid / 

zichtlijnen van deze locatie liggen. Bij de uitnodiging voor de informatieavond hebben we een bredere 

groep inwoners en bedrijven aangeschreven. 
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Vraag 4 

Waarom wordt er niet breder gecommuniceerd en zorgt men ook ervoor dat via de digitale 

communicatievormen van de gemeente West Betuwe dit bericht er ook uit gaat? 

 

Antwoord 

In het afgelopen jaar hebben we meerdere locaties geopend en gecommuniceerd met de 

omwonenden. Deze methode heeft nooit problemen opgeleverd. Naar aanleiding van deze ervaring 

evalueren wij ons beleid omtrent communicatie van nieuwe locaties.  

 

Vraag 5 

Waarom is er gekozen voor een inloop bijeenkomst op vrijdag middag, en niet voor een avond of op 

zaterdag ochtend? Het bereik is dan vele malen groter i.v.m. diegene die werken of geen oppas 

kunnen regelen. 

 

Antwoord 

Het betreft hier een locatie op een bedrijventerrein. Om ook de ondernemers op het bedrijventerrein te 

bereiken is er gekozen voor een inloop op de vrijdagmiddag. 

 

Vraag 6 

Er kwam veel commentaar ook op de manier hoe de inloopbijeenkomst op 31 maart was ingericht, 

geen zitgelegenheid, geen koffie/thee/water faciliteiten, slechte regie door onoverzichtelijke en te 

kleine ruimte voor het aantal geïnteresseerden, wat gaat het college doen om dit in de toekomst te 

verbeteren? 

 

Antwoord 

Het karakter van de bijeenkomst was een inloopbijeenkomst waar mensen in een 1-op-1 setting met 

aanwezige medewerkers in gesprek konden gaan. Direct aan het begin van de bijeenkomst was het 

drukker dan verwacht waardoor dat concept niet haalbaar bleek. We hebben er toen voor gekozen om 

plenair vragen te laten stellen en antwoorden te geven.  

We vinden het belangrijk om dergelijke kleinschalige bijeenkomsten op de betreffende locatie te 

organiseren.  

 

  



Notitie gemeenteraad West Betuwe 

Pagina 3 van 4 

 

 

Vraag 7 

Tijdens de informatie bijeenkomst werd opgeroepen dat inwoners vragen / opmerkingen / zorgen 

konden delen via oekraine@westbetuwe.nl Kunnen wij als raad meegenomen worden in de 

uitkomsten middels een Q&A? 

 

Antwoord 

Op de website van de gemeente bij het onderwerp vluchtelingen wordt na de bijeenkomst een lijst van 

vragen en antwoorden opgenomen, nadat ze zijn uitgewerkt. Daar kan iedereen kennis van nemen. Bij 

de uitnodiging voor de bijeenkomst voor 12 april hebben wij een lijst met vragen en antwoorden 

meegezonden. Deze vindt u als bijlage bij deze beantwoording.  

 

Vraag 8 

Wij ontvangen als gemeenteraad graag per kern de locaties en capaciteit die met potlood zijn 

aangewezen als opvanglocaties voor vluchtelingen in de nabije toekomst in West Betuwe. 

 

Antwoord 

Wij informeren u op het moment dat we in de openbaarheid kunnen treden. Regelmatig worden 

locaties aangeboden die dan door de gemeente worden onderzocht. Als die locaties geschikt worden 

geacht neemt het college / de burgemeester een aanwijzingsbesluit en worden omwonenden en de 

gemeenteraad als eerste geïnformeerd.   

 

 

Vraag 9 

Ook in Vuren & Haaften liet de communicatie te wensen over. In Haaften is de 1e week van januari 

een informatiebijeenkomst geweest (ondanks ook selectieve verspreiding van de brieven was deze 

ochtend wel goed voor elkaar) en sindsdien zijn de stakeholders in het dorp verder niet meer 

geïnformeerd ondanks diverse toezeggingen van de werkgroep vanuit de gemeente. Naar verluidt zijn 

afgelopen weekend de eerste bewoners al onder gebracht. Waarom komt de gemeente haar 

afspraken niet na? 

 

Antwoord 

De locatieleider is regelmatig op de locatie geweest en heeft met omwonenden gesproken. 

Samen met Welzijn West Betuwe en de gebiedsmakelaar wordt een vrijwilligerspoule opgezet. Er zijn 

gesprekken geweest tussen de gebiedsmakelaar, de medewerker Welzijn West Betuwe en Mooi 

Haaften. 

In tussenliggende periode is hard gewerkt aan de verbouwing van de locatie. In verband met de 

noodzakelijke sluiting van een andere locatie is de aankondiging van een definitief openingsmoment 

van de locatie niet tijdig opgepakt. 
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Vraag 10 

Welke concrete stappen en actiepunten gaat de gemeente ondernemen om het communicatie traject 

en vertrouwen richting inwoners verder te verbeteren? 

 

Antwoord 

Zoals u hierboven hebt kunnen lezen werken we voortdurend aan de verbetering van onze 

communicatie. Als voorbeeld: naar aanleiding van de bijeenkomst van 31 maart is een tweede 

bijeenkomst op 12 april georganiseerd over de locatie Gerdina’s hof. 

 

 

 

Toelichting 

Op 3 april 2023 schrijft Leefbaar Lokaal Belang: 

De fractie van Leefbaar Lokaal Belang heeft naar aanleiding van de beperkte, selectieve en late 

communicatie inzake brief huisvesting Opvanglocatie vluchtelingen in gebouw Gerdina’s Hof 

Geldermalsen en tijdens het bezoek van de inloopbijeenkomst op 31 maart veel klachten en 

verontrustende geluiden ontvangen van inwoners. 

Onze fractie is wederom onaangenaam verrast over deze gang van zaken en dient onderstaande 

vragen in onder artikel 50. 

 


